

高速硬币清分机，专业出口，可点全球硬币机 定做各国硬币清点机

产品名称	高速硬币清分机，专业出口，可点全球硬币机 定做各国硬币清点机
公司名称	广州市荔湾区蓬轮办公设备商行
价格	面议
规格参数	加工定制:是 品牌:XF 型号:XF-960
公司地址	中国 广东 广州市荔湾区 黄沙后道五湖四海南区S1017
联系电话	86-02081955565 13450379668

产品详情

each coin drawer: 50-300coins

hopper capacity: 500-700coins

counting speed: about 350coins/min

power source: ac220v/50hz; ac110v/60hz

power consumption: 20w

dimension: 317*347*273(mm)

net weight: 4.3kg

packaging details: 1pcs in a gift box,12 boxes in an export carton

specifications

coin counter(ksw550-3):

an accurate counting and separating machine with a detailed

reports including each and total value.

functions:

count and sort mixed coins into the different drawers/tubes.

count and sum the total value of all denomination.

count and sum the total quantity of each denomination.

batch function it can be batched with the different denomination at the same time.

it is suitable for banks, shops, pubs, clubs, charities, post offices, vending operators, amusement operators, casinos, fund raising events, retail stores, restaurants and other companies that need reliable currency counters & coin counters for high volume money counting situations.

本产品的加工定制是是，品牌是XF，型号是XF-960，支持币种是定做各国硬币机，硬币容量是800（枚），硬币直径是/（mm），硬币厚度是/（mm），功能是可清点,可分选，清点速度是350（枚/min），电源是220V/110V，外形尺寸是/（mm），净重是5（KG），预置数是100，空转噪音是10（dB）